

## PATENT ASSIGNMENT COVER SHEET

Electronic Version v1.1  
 Stylesheet Version v1.2

EPAS ID: PAT3349594

<b>SUBMISSION TYPE:</b>	NEW ASSIGNMENT
<b>NATURE OF CONVEYANCE:</b>	ORDER REGARDING OPENING OF INSOLVENCY
<b>CONVEYING PARTY DATA</b>	
<b>Name</b>	<b>Execution Date</b>
AUGMENTATION INDUSTRIES GMBH	06/01/2014
<b>RECEIVING PARTY DATA</b>	
<b>Name:</b>	NORBERT WEBER
<b>Street Address:</b>	EHRENSTR. 69
<b>City:</b>	COLOGNE
<b>State/Country:</b>	GERMANY
<b>Postal Code:</b>	D-50672
<b>PROPERTY NUMBERS Total: 2</b>	
<b>Property Type</b>	<b>Number</b>
<b>Application Number:</b>	14122097
<b>Application Number:</b>	14122107
<b>CORRESPONDENCE DATA</b>	
<b>Fax Number:</b>	(203)261-5676
<i>Correspondence will be sent to the e-mail address first; if that is unsuccessful, it will be sent using a fax number, if provided; if that is unsuccessful, it will be sent via US Mail.</i>	
<b>Phone:</b>	2032611234
<b>Email:</b>	aaf@warefressola.com
<b>Correspondent Name:</b>	ALFRED A. FRESSOLA
<b>Address Line 1:</b>	755 MAIN STREET
<b>Address Line 2:</b>	BRADFORD GREEN BLDG. 5
<b>Address Line 4:</b>	MONROE, CONNECTICUT 06468
<b>ATTORNEY DOCKET NUMBER:</b>	536-056.002
<b>NAME OF SUBMITTER:</b>	ALFRED A. FRESSOLA
<b>SIGNATURE:</b>	/ALFRED A. FRESSOLA/
<b>DATE SIGNED:</b>	05/12/2015
<b>Total Attachments: 7</b>	
source=Court Order#page1.tif	
source=Court Order#page2.tif	
source=Court Order#page3.tif	
source=Court Order#page4.tif	

source=Court Order#page5.tif  
source=Court Order#page6.tif  
source=Court Order#page7.tif

**DISTRICT COURT OF COLOGNE  
ORDER**

Concerning the assets

of Augmentation Industries GmbH, Hansaring 97, D-50670 Cologne, Germany, entered in the Commercial Register of the District Court of Aachen under HRB 17756, legally represented by managing directors Karl-Stephan Kaufmann, Bachforellenweg 18, D-60327 Frankfurt am Main, Germany, and Alexander Matten, Erich-Ollenhauer-Str. 7, D-40595 Dusseldorf, Germany

Type of business: the company purpose is the primary development, manufacture, distribution, and maintenance/service of products and product components for diagnosing exhaust gases and motor vehicles

bankruptcy proceedings have commenced today, 1 June 2014, at 9:00a.m., due to insolvency and excessive indebtedness.

Bankruptcy proceedings are commencing based upon the application of the debtor (the "*Debtor*") received at the court on 20 March 2014.

Appointed as bankruptcy trustee:

***Rechtsanwalt* Norbert Weber, Ehrenstr. 69, D-50672 Cologne, Germany**

Telephone +49 (0) 221 277 476 92, Fax: +49 (0) 221 277 476 94.

Receivables of bankruptcy creditors are to be submitted to the bankruptcy trustee until

**18 July 2014**

in conformity with § 174 of the *Insolvenzordnung* (the Bankruptcy Code, the "*InsO*"). § 174 para. 2 InsO shall apply in the case of receivables arising from any maliciously impermissible action.

Creditors are requested to inform the bankruptcy trustee without undue delay as to which security rights which are being claimed against (i) movables or (ii) rights of the Debtor. Descriptions are required for the following: (i) the object against which claim is being made, (ii) the manner and the grounds for the creation of the security right and (iii) the secured receivable. Whoever culpably omits or delays these notifications shall be liable for any damages arising therefrom (§ 28 para. 2 InsO).

Whoever has obligations vis-à-vis the Debtor is requested to cease rendering payment of such to the Debtor and to do so only to the bankruptcy trustee.

A meeting of the creditors shall not be initially convened. The proceedings shall be conducted in writing (§ 5 InsO).

The table containing the receivables and the reporting documents and the report of the bankruptcy trustee is to be set forth by no later than commencing on

**28 July 2014**

for inspection by participating parties at the clerk's office of the Bankruptcy Court of Cologne, Room **1302**.

The deadline corresponding to the reporting and inspection date (§ 29, 156, 176 InsO), shall be

**18 August 2014.**

Until this time, the creditors shall be able to submit with the court written statements

- concerning the person of the bankruptcy trustee,
- concerning the institution of and appointments to the creditors' committee (§ 68 InsO),
- and as necessary:
  - for interim invoicing vis-à-vis the creditors' meeting (§ 66 para. 3 InsO),
  - for depositories and for the conditions for investment and deposit of money, securities, and valuables (§ 149 InsO),
  - for decisions concerning the continuing of the proceedings (§ 157 InsO),
  - for particularly significant legal actions of the bankruptcy trustee (as contemplated under § 160 InsO), including, but not limited to: (i) sale of the company or of the business operation of the Debtor; (ii) sale of the entire warehouse inventory; (iii) private sale of an immovable; (iv) sale of a share of the Debtor to another company, which share is supposed to serve to establish a permanent affiliation to such company; (v) the assumption of any loan which would considerably encumber the assets; (vi) causing a legal dispute to be pending or initiating a legal dispute having a considerable dispute value or rejecting the acceptance of such a legal dispute, executing a settlement or separation agreement to settle or to avoid such a legal dispute,
  - for sale of the business to parties having special interests or an undervalued sale of the business (§§ 162, 163 InsO),
  - for application for the arrangement for or for the repeal of an arrangement for self-administration (§§ 271 and 272 InsO),

Any written objection whereby an interested party disputes a receivable shall have to be received at the court by no later than the deadline for review. The objection shall state whether cause, amount, or priority is the reason for disputing the receivable.

The bankruptcy trustee is instructed to execute service of process upon the debtors of the Debtor (third-party debtors) effective pursuant to § 30 para. 2 InsO and upon the creditors (§ 8 para. 3 InsO).

Legal Notice:

The Debtor is entitled to the legal recourse of an immediate appeal against this ruling. The immediate appeal is to be lodged in writing, in the German language, with the District Court of Cologne, Luxemburger Str. 101, D-50939 Cologne, Germany, or in written minutes at the Clerk's office. The appeal can also be declared in writing at the clerk's office of any District Court.

The immediate appeal shall have to be taken into receipt within two (2) weeks at the District Court of Cologne. Such shall also apply if the appeal has been made in written minutes at the Clerk's office of another District Court.

The notice period shall commence upon the announcement of the decision or, if such is not announced, with its service. Public notification, as necessary, shall suffice for proof of service. The notification shall be deemed effective as soon as two (2) additional days have elapsed following the date of publication made under [www.insolvenzbekanntmachungen.de](http://www.insolvenzbekanntmachungen.de). The earlier date shall be decisive for the lapsing of the appeal deadline.

The immediate appeal shall be required to contain (i) the description of the contested ruling and (ii) the declaration that immediate appeal against this ruling is being lodged. Grounds for the appeal shall be stated.

Cologne, 1 June 2014  
District Court

Siebert  
Judge of the District Court

- Abschrift -

71 IN 92/14



## AMTSGERICHT KÖLN BESCHLUSS

Über das Vermögen

der im Handelsregister des Amtsgerichts Aachen unter HRB 17756 eingetragenen Augmentation Industries GmbH, Hansaring 97, 50670 Köln, gesetzlich vertreten durch die Geschäftsführer Karl-Stephan Kaufmann, Bachforellenweg 18, 60327 Frankfurt und Alexander Marten, Erich-Ollenhauer-Str. 7, 40595 Düsseldorf

Geschäftszweig: Gegenstand des Unternehmens ist 1. Entwicklung, Herstellung, Vertrieb und Wartung/Service von Produkten und Produktkomponenten zur Abgas- und Fahrzeugdiagnose

wird wegen Zahlungsunfähigkeit und Überschuldung heute, am 01.06.2014, um 09:00 Uhr das Insolvenzverfahren eröffnet.

Die Eröffnung erfolgt aufgrund des am 20.03.2014 bei Gericht eingegangenen Antrags der Schuldnerin.

Zum Insolvenzverwalter wird ernannt

**Rechtsanwalt Norbert Weber, Ehrenstr. 69, 50672 Köln**

Telefon: 0221 277 476 92, Fax: 0221 277 476 94.

Forderungen der Insolvenzgläubiger sind bis zum

**18.07.2014**

unter Beachtung des § 174 InsO beim Insolvenzverwalter anzumelden. Bei Forderungen aus vorsätzlicher unerlaubter Handlung ist § 174 Abs. 2 InsO zu beachten.

Die Gläubiger werden aufgefordert, dem Insolvenzverwalter unverzüglich mitzuteilen, welche Sicherungsrechte sie an beweglichen Sachen oder an Rechten der Schuldnerin in Anspruch nehmen. Der Gegenstand, an dem das Sicherungsrecht beansprucht wird, die Art und der Entstehungsgrund des Sicherungsrechts sowie die gesicherte Forderung sind zu bezeichnen. Wer diese Mitteilungen schuldhaft unterlässt oder verzögert, haftet für den daraus entstehenden Schaden (§ 28 Abs. 2 InsO).

Wer Verpflichtungen gegenüber der Schuldnerin hat, wird aufgefordert, nicht mehr an diese zu leisten, sondern nur noch an den Insolvenzverwalter.

Eine Gläubigerversammlung wird vorerst nicht einberufen. Das Verfahren wird schriftlich durchgeführt (§ 5 InsO).

Die Tabelle mit den Forderungen und die Anmeldeunterlagen sowie der Bericht des Insolvenzverwalters werden spätestens ab dem

**28.07.2014**

zur Einsicht der Beteiligten auf der Geschäftsstelle des Insolvenzgerichts Köln, Raum **1302** niedergelegt.

Stichtag, der dem Berichts- und Prüfungstermin (§ 29, 156, 176 InsO) entspricht, ist der

**18.08.2014.**

Bis zu diesem Zeitpunkt können die Gläubiger schriftliche Stellungnahmen bei Gericht einreichen

- zur Person des Insolvenzverwalters,
- zur Einsetzung und Besetzung des Gläubigerausschuss (§ 68 InsO),
- gegebenenfalls:
  - zur Zwischenrechnungslegung gegenüber der Gläubigerversammlung (§ 66 Abs. 3 InsO),
  - zur Hinterlegungsstelle und zu den Bedingungen zur Anlage und Hinterlegung

- von Geld, Wertpapieren und Kostbarkeiten (§ 149 InsO),
- zur Entscheidung über den Fortgang des Verfahrens (§ 157 InsO),
- zu besonders bedeutsamen Rechtshandlungen des Insolvenzverwalters (§ 160 InsO); insbesondere: Veräußerung des Unternehmens oder des Betriebs der Schuldnerin, des Warenlagers im ganzen, eines unbeweglichen Gegenstandes aus freier Hand, einer Beteiligung der Schuldnerin an einem anderen Unternehmen, die der Herstellung einer dauernden Verbindung zu diesem Unternehmen dienen soll, die Aufnahme eines Darlehens, das die Masse erheblich belasten würde, Anhängigmachung oder Aufnahme eines Rechtsstreits mit erheblichem Streitwert bzw. Ablehnung der Aufnahme eines solchen Rechtsstreits, Abschluss eines Vergleichs oder Schiedsvertrags zur Beilegung oder Vermeidung eines solchen Rechtsstreits,
- zur Betriebsveräußerung an besonders Interessierte oder Betriebsveräußerung unter Wert (§§ 162, 163 InsO),
- zur Beantragung der Anordnung oder der Aufhebung der Anordnung einer Eigenverwaltung (§§ 271 und 272 InsO),

Ein schriftlicher Widerspruch, mit dem ein Beteiligter eine Forderung bestreitet, muss spätestens am Prüfungstichtag bei Gericht eingehen. Im Widerspruch ist anzugeben, ob die Forderung nach ihrem Grund, ihrem Betrag oder ihrem Rang bestritten wird.

Der Insolvenzverwalter wird beauftragt, die nach § 30 Abs. 2 InsO zu bewirkenden Zustellungen an die Schuldner der Schuldnerin (Drittschuldner) sowie an die Gläubiger durchzuführen (§ 8 Abs. 3 InsO).

#### Rechtsmittelbelehrung:

Gegen diesen Beschluss steht dem Schuldner das Rechtsmittel der sofortigen Beschwerde zu. Die sofortige Beschwerde ist bei dem Amtsgericht Köln, Luxemburger Str. 101, 50939 Köln schriftlich in deutscher Sprache oder zur Niederschrift der Geschäftsstelle einzulegen. Die Beschwerde kann auch zur Niederschrift der Geschäftsstelle eines jeden Amtsgerichtes erklärt werden.

Die sofortige Beschwerde muss innerhalb von zwei Wochen bei dem Amtsgericht Köln eingegangen sein. Dies gilt auch dann, wenn die Beschwerde zur Niederschrift der Geschäftsstelle eines anderen Amtsgerichtes abgegeben wurde.

Die Frist beginnt mit der Verkündung der Entscheidung oder, wenn diese nicht verkündet wird, mit deren Zustellung. Zum Nachweis der Zustellung genügt ggf. auch die öffentliche Bekanntmachung. Diese gilt als bewirkt, sobald nach dem Tag der unter [www.insolvenzbekanntmachungen.de](http://www.insolvenzbekanntmachungen.de) erfolgten Veröffentlichung zwei weitere Tage verstrichen sind. Maßgeblich für den Beginn der Beschwerdefrist ist der frühere Zeitpunkt.

Die sofortige Beschwerde muss die Bezeichnung des angefochtenen Beschlusses sowie die Erklärung enthalten, dass sofortige Beschwerde gegen diesen Beschluss eingelegt wird. Sie soll begründet werden.



Köln, 01.06.2014  
Amtsgericht

Siebert  
Richter am Amtsgericht